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Abstract (en)
The device has a housing with a through opening, at least one valve seat, at least one valve body joined to a valve spindle and a control drive that
acts on the spindle depending on the deviation of a control parameter from a desired value. The control drive has a plunger coil acting on the spindle
that moves axially without contact in an air gap in the magnetic field of a magnet. A closure spring on the valve body acts in the closing direction.
The device has a housing (2) with an input (3), an output (4) and a through opening (5) with at least one valve seat (6), at least one valve body (8)
associated with the valve seat and joined to a valve spindle (9) and a control drive (10) that acts on the spindle depending on the deviation of a
control parameter from a desired value. The control drive has a plunger coil (11) acting on the spindle that moves axially without contact in an air
gap (12) in the magnetic field of a magnet (13-15). A closure spring (17) on the valve body acts in the closing direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Regeln eines Gasstromes in einer Gasleitung zu einem Brenner, mit einem Gehäuse (2) das einen
Eingang (3), einen Ausgang (4) und eine Durchtrittsöffnung (5) aufweist, welche mit mindestens einem Ventilsitz (6) versehen ist, mit mindestens
einem Ventilkörper (8), der dem Ventilsitz (6) zugeordnet ist und der mit einer Ventilspindel (9) verbunden ist und mit einem Stellantrieb (10),
der in Abhängigkeit von der Abweichung einer Regelgröße von einem Sollwert auf die Ventilspindel (9) einwirkt. Erfindungsgemäß weist der
Stellantrieb (10) eine Tauchspule (11) auf, die auf die Ventilspindel (9) einwirkt, wobei die Tauchspule (11) in einem Luftspalt (12) im Magnetfeld
einer Magneteinrichtung (13, 14, 15) berührungsfrei axial bewegbar ist, dass auf den Ventilkörper (8) eine Schließfeder (17) in Schließrichtung
einwirkt und dass der Ventilsitz (6) oder der Ventilkörper (8) derart ausgebildet ist, dass die Durchtrittsöffnung (5) abdichtbar ist. <IMAGE>
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